
Zápisnica 

Zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s Materskou školou, Ulica P. Dobšinského 

746/5, Prievidza 

dňa: 25.3.2019 o 16:30  

 

Počet prítomných: 7 

Počet neprítomných: 4  ospravedlnení: Martina Matiašková a MDDr. Veronika Drábiková, 

  

Hosť: p. riaditeľka  PaedDr. Jana Polakovičová 

  

Program: 1. Otvorenie, privítanie prítomných 

  2. Výročná správa za rok 2018 

  3. Plán práce na rok 2019 

  4. Aktuálne problémy školy, diskusia 

  5. Uznesenie, záver 

K bodu č.1 

 Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka Mgr. Viera Oprendeková, ktorá privítala 

nových poslancov RŠ, p. JUDr. Petru Hajšelovú, p. Mgr. Libora Mokrého a všetkých 

ostatných členov. Následne prítomných oboznámila s programom zasadnutia.  

 

K bodu č.2 

 Predsedníčka predložila Výročnú správu RŠ za rok 2018, ku ktorej nemali členovia 

žiadne pripomienky. Výročná správa bola schválená všetkými prítomnými členmi.  

 

K bodu č.3  

 Pani predsedníčka oboznámila členov s plánom práce  na kalendárny rok 2019 

a predložila ho na diskusiu. Návrh nebol doplnený o žiadne ďalšie body a bol schválený 

prítomnými členmi RŠ. 

K bodu č.4 



 V nasledujúcom bode programu informovala pani riaditeľka PaedDr. Jana 

Polakovičová členov RŠ o financiách. V tomto roku budú finančné prostriedky použité na 

opravu a interiér tried v ZŠ a MŠ.  

V diskusii sa pani poslankyňa JUDr. Petra Hajšelová, informovala, či sa snaha 

o zriadení športových tried zameraných na gymnastiku naplnila. Pani riaditeľka objasnila, že 

vedenie mesta nebolo s týmto návrhom založenia gymnastických tried stotožnené. 

Odôvodnenie -  gymnastika nie je kolektívny ale individuálny šport,  a tým pádom môže 

nastať problém s naplnenosťou triedy a splnenie požiadaviek ministerstva školstva. Ďalším 

dôvodom bolo zistenie, že gymnastika môže byť len na prvom stupni a nemá pokračovanie na 

druhý stupeň.  

Poslanci sa ďalej  zaujímali ako je škola pripravená na výdaj obedov od septembra pre 

žiakov základnej školy zadarmo. Pani riaditeľka informovala, že sa na škole robil prieskum 

koľko žiakov sa nestravuje, a podľa neho zistili, že by to v daných počtoch jedáleň zvládla. 

Samozrejme bude dôležitá aj spolupráca s rodičmi a žiakmi, aby si uvedomili, že pri 

neodhlásení sa, si budú musieť obed zaplatiť.  

Pani riaditeľka otvorila tému multifunkčného ihriska, kde poslancom objasnila celú 

záležitosť o nefunkčnosti ihriska. Pani poslankyňa JUDr. Petra Hajšelová, prisľúbila, že zistí 

v akom je to štádiu riešenia, či je to podané na súde a bude sa snažiť daný problém riešiť.   

 

 

K bodu č.5 

  

              Uznesenie 

 

RŠ schvaľuje: Výročnú správu za rok 2018 

    Plán práce na rok 2019  

     

 

Záver  

Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.  

  

 

 

 

 

 

V Prievidzi dňa 25.3.2019     Zapísala: Mgr. Zuzana Dubnická 

 

 

 


